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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro bezpečnost ZHMP   

ZÁPIS z 28. jednání 

Výboru pro bezpečnost ZHMP konaného dne 16. 11. 2021 v 15:00 hod. 

on-line, formou videokonference, v prostředí Cisco Webex 

     

 
Přítomni: Mgr.  Jiří Koubek, DiS., Mgr. Jiří Knitl, MUDr. Tomáš Kaštovský, Mgr. Petr Prchal, MPA, Ing. Lubomír Brož, 

Mgr. Karel Hanzlík, Milan Maruštík, JUDr. Jakub  Drápal, MPhil., Ing. Jan Hora, RNDr.  Daniel Mazur, Ph.D.  

Omluveni: Mgr. Martin Pacovský, Mgr. Tomáš Stařecký, ředitel Správy služeb hl.m. Prahy    

Hosté: JUDr. Markéta Štalmachová - ředitelka BEZ MHMP, Ing. Eduard Šuster - ředitel Městské policie hl. m. 
Prahy, plk. Ing. Luděk Prudil - ředitel HZS hl. m. Prahy, MUDr. Petr Kolouch, MBA - ředitel ZZS HMP, brig. 
gen. Ing. Tomáš Lerch - ředitel KŘ Policie hl. m. Prahy, Bc. Kateřina Kubešová - asistentka náměstka 
primátora Ing. Petra Hlubučka, Mgr. Petra Vítková – referentka krizové komunikace, Hayato Okamura   

Jednání řídil: Mgr.  Jiří Koubek, DiS., předseda Výboru pro bezpečnost ZHMP      
 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení  

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

3. Materiály náměstka primátora Ing. Petra Hlubučka 

4. Informace o epidemické situaci v Praze 

5. Zpráva KŘP HMP k bezpečnostní situaci za říjen 2021 

6. Zpráva o činnosti MP HMP za říjen 2021 

7. Informace o činnosti ZZS HMP za říjen 2021 

8. Informace o činnosti HZS HMP za říjen 2021 

9. Informace o činnosti Správy služeb HMP za říjen 2021 

10. Informace o termínech jednání Výboru pro bezpečnost ZHMP v roce 2022 

11. Různé a závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení  

Předseda výboru Koubek přivítal přítomné členy výboru i hosty na jednání Výboru pro bezpečnost ZHMP 
prostřednictvím videokonference.  

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

Program byl bez připomínek schválen členy výboru.  
přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0  

 
Ověřovatelem zápisu byl určen místopředseda výboru Knitl. 
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3. Materiály náměstka primátora Ing. Petra Hlubučka 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedla JUDr. Markéta Štalmachová, ředitelka odboru bezpečnosti Magistrátu. 
Představila a krátce okomentovala čtyři tisky, které budou předloženy ke schválení na jednání Zastupitelstva HMP. 
První tisk se týká dotace na rekonstrukci objektu k využití JSDH MČ Praha - Zbraslav. Tisk se připravuje na základě 
žádosti starostky této MČ. Součástí finančního krytí je snížení prostředků na platy ze strany MP HMP, čili rozpočtové 
opatření v tomto směru. Druhý tisk je předkládán na základě žádosti HZS HMP. HZS HMP žádá o uzavření dodatku ke 
smlouvě (prodloužení doby a změna účelu dotace) o poskytnutí dotace. Jelikož z již přidělené dotace ušetřili finanční 
prostředky, chtěli by tyto prostředky využít na nákup náhradních filtračních dílů do dýchacích přístrojů pro JSDH jako 
součást servisního střediska. Třetí tisk se týká návrhu darovací smlouvy pro KŘ Policie hl. m. Prahy. Bude se jednat o 
dar finančních prostředků na nákup člunu pro zásahy na Vltavě. Poslední tisk navazuje na Koncepci rekonstrukce 
služeben pro PČR a MP HMP. Pro MČ Prahu 6 byla vyčleněna určitá dotace a přebytek z ní chtějí využít pro 
rekonstrukci otopné soustavy v objektu MP HMP. 
 
Diskuze: 
 
předseda Koubek - požádal o rozeslání tisků členům výboru, jakmile budou dopracované. 

 

4. Informace o epidemické situaci v Praze 

Informace uvedla JUDr. Markéta Štalmachová, ředitelka odboru bezpečnosti Magistrátu. Konstatovala, že vývoj 
epidemiologické situace není dobrý. Byla obnovena činnost pracovní skupiny ke Covidu, která se bude scházet, až do 
odvolání, co 14 dní. Ve spolupráci s HZS HMP, SS HMP a zástupci MČ, proběhla distribuce testů do školských zařízení, 
jelikož další kolo testování žáků a studentů proběhne 22. 11. 2021 a 29. 11. 2021. V rámci metodické pomoci, 
pomáhá odbor BEZ nastavovat na MČ vhodná protiepidemiologická opatření. Vývoj epidemie Covid je sledován i v 
rámci MHMP. JUDr. Štalmachová kvituje přechod z prezenčního jednání na distanční. Dále sdělila, že byla podaná 
žádost na AČR z důvodu výpomoci ZZS HMP, jelikož se tato spolupráce na jaře osvědčila. Informovala o schválení 
finanční podpory 1 mil. Kč pro Hygienickou stanici hl. m. Prahy v souvislosti s aktivitou (zahlcení dotazy dle 106) hnutí 
Zlatý špendlík. 

5. Zpráva KŘP HMP k bezpečnostní situaci za říjen 2021 

Úvodní slovo k tomuto provedl brig. gen. Ing. Tomáš Lerch, ředitel KŘ Policie hl. m. Prahy. Informoval o přípravách 
směřující k 17. listopadu, kdy mají nahlášeno 20 shromáždění, zejména v centru Prahy. Také zmínil součinnost Policie 
ČR a Hygienické stanice hl. m. Prahy při kontrolách bezinfekčnosti. V závěru uvedl, že očekávají 25. 11. 2021 rizikové 
fotbalové utkání, jelikož má do Prahy dorazit na 4 000 holandských fanoušků. 
 
Diskuze: 
 
předseda Koubek - vznesl dotaz, zda neočekávají i neohlášené akce, jelikož PČR nechystá žádná větší mimořádná 
opatření. 
 
ředitel Lerch - odpověděl, že očekávají tradiční akce (pietní shromáždění atd.) Nepatří tedy k rizikovým akcím. 
Nemají další informace o neohlášených shromáždění. 
 
člen výboru Drápal - vznesl dotaz na měsíční statistiku týkající se nesrovnalostí v meziročním porovnání u krádeží 
prostých a krádeží v objektech. 
 
ředitel Lerch - odpověděl, že je to dáno změnou od 1. 1. 2021, kdy došlo ke změně ve výkaznictví trestných činů, tzn. 
přesun z jedné položky do jiné. 

 

6. Zpráva o činnosti MP HMP za říjen 2021 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl Ing. Eduard Šuster, ředitel MP HMP. Sdělil, že participují na bezpečnostních 
opatření týkající se oslav 17. 11. 2021. Dále se podílejí na kontrolách dodržování protiepidemických opatření, a to 
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zejména nošení ochranných prostředků v MHD. V závěru uvedl, že jejich akceschopnost není onemocněním Covid, 
narušena. Disponují i dostatkem ochranných osobních pomůcek. 

 

7. Informace o činnosti ZZS HMP za říjen 2021 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl MUDr. Petr Kolouch, MBA, ředitel ZZS HMP. Uvedl, že ZZS HMP je plně 
akceschopná. Proočkovanost zaměstnanců je vysoká. Vyjíždějí k cca 70 případům denně k nemocným s Covidem, kdy 
nejčastějším příznakem je dušnost. Také opět zavedli dezinfekci vozidel ZZS HMP. V závěru se zmínil o žádosti k 
výpomoci na AČR. 

 

8. Informace o činnosti HZS HMP za říjen 2021 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl plk. Ing. Luděk Prudil, ředitel HZS HMP. Sdělil, že zástupci HZS HMP jsou 
pravidelně interně testováni na onemocnění Covid.  V rámci prevence bude zpracován plán pohotovostí (spolupráce 
s JSDH), který bude platný od prosince do odvolání, a v případě zhoršení epidemiologické situace u HZS HMP bude 
aktivován. Také vypomáhají hygienické stanici s trasováním pozitivně testovaných a jejich kontaktů. Bylo zřízeno 
trasovací centrum v objektu HZS HMP v Modřanech. V souvislosti se statistikou zmínil dvě velké události a to požár 
spalovny Malešice a silný vítr, kdy vyjížděli k 500 událostem. A v závěru sdělil, že pět vyřazených cisteren bylo 
předáno JSDH. 

9. Informace o činnosti Správy služeb HMP za říjen 2021 

Bez příspěvku. Předkladatel omluven. 

10. Informace o termínech jednání Výboru pro bezpečnost ZHMP v roce 2022 

Předseda Koubek sdělil, že byly členům výboru zaslány návrhy termínů na jednání Výboru pro bezpečnost ZHMP na 
1. pololetí roku 2022. Případné připomínky k termínům mají členové výboru zasílat přímo jemu. 

 

11. Různé a závěr 

Prezentace aplikace IKOS Mobile 
 
Prezentaci k aplikaci IKOS Mobile připravila Mgr. Petra Vítková, referentka krizové komunikace odboru bezpečnosti 
Magistrátu. Na úvod sdělila, že aplikace byla vytvořena za účelem podpory pracovníků v terénu. Uživateli jsou např. 
zástupci PČR a dalších složek IZS. Dále konkrétněji popsala, jakými funkcemi aplikace disponuje. Největším benefitem 
je okamžitý přístup k informacím o aktuálně řešených událostech, ale i informace sledované z dlouhodobého 
hlediska (např. vodní toky, ovzduší, meteorologické výstrahy atd.). Dále jsou k dispozici mapové podklady a kontakty  
na pracovníky krizového řízení a vedení MČ. Tyto kontakty jsou pouze v neveřejné části aplikace. V další části 
prezentace představila vzhled aplikace, jak jej vidí uživatelé ve svých telefonech. Oprávněnou osobou pro nastavení 
účtu je pouze Mgr. Petra Vítková. 
 
Diskuze: 
 
předseda Koubek - vznesl dotaz na okruh uživatelů této aplikace a zda je v plánu rozšíření o další funkcionality. 
 
Mgr. Vítková - sdělila, že je to zejména pro lidi z řad bezpečnosti, ale je k dispozici i zástupcům samosprávy. Nyní se 
pracuje na zpřesnění polohy v mapě (např. při nehodě) - oblast dopravy.  
 
člen výboru Hora - vznesl soubor dotazů: Stojí tato aplikace na stejném datovém zdroji, jak portál 
bezpecnost.praha.eu a dají se informace z toho využít pro veřejnost (v jiným mapových podkladech)? Jaký je 
plánovaný počet uživatelů? Jaké finanční prostředky byly vynaloženy na vývoj aplikace? Jaké je vytěžení mobilních 
dat, zejména při zobrazení mapových podkladů nebo záběrů z MKS? 
 
Mgr. Vítková - odpověděla, že datový zdroj je stejný jak u portálu. Dále vytíženost dat není tak velká, jelikož nejde o 
online přenos, ale jednotlivé snímky. Cena aplikace byla zahrnuta do celkových nákladů při rekonstrukci OSKŠ HMP. 
Další konkrétnější informace podá písemně. 
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Předseda Koubek sdělil, že další jednání výboru bude 14. 12. 2021, následně poděkoval členům výboru a hostům. 
Jednání bylo ukončeno v 16:30 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Jiří Knitl, místopředseda Výboru pro bezpečnost ZHMP  

Zapsala: Ing. Veronika Křižanová, MHMP - BEZ MHMP   

Mgr.  Jiří Koubek, DiS. 
předseda Výboru pro bezpečnost ZHMP 

 
 
 
 

JUDr. Markéta Štalmachová 
ředitelka BEZ MHMP 

 


